
Dotyczy: lokalu MPK S. A. przy ulicy Podwale 3 w Krakowie

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie informacji na temat działań podejmowanych

przez Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne w sprawie wynajmu budynku położonego

przy ul. Podwale 3. Obiekt ten od listopada 2024 r. pozostaje niewykorzystany.

W związku z powyższym, proszę o odpowiedzi na następujące pytania:

1.Jakie konkretne działania zostały dotychczas podjęte przez MPK w celu wynajęcia

budynku przy ul. Podwale?

2.Czy MPK S. A. aktywnie poszukuje najemcy? Jeśli tak – w jaki sposób i z jakim

rezultatem?

3.Czy budynek był oferowany konkretnym podmiotom gospodarczym lub instytucjom –

jeżeli tak, to jakim?

4.Jakie trudności, jeśli takie występują, uniemożliwiają skuteczny wynajem budynku?

5.Czy MPK planuje podjąć dodatkowe działania promujące obiekt w najbliższym czasie?

6.Czy rozważane są inne formy zagospodarowania budynku, jeśli jego wynajem okaże się

niemożliwy?

Będę wdzięczny za możliwie szczegółowe przedstawienie aktualnego stanu sprawy, wraz z

informacją o kosztach utrzymania nieruchomości.
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Z wyrazami szacunku,
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